
PROTOKÓŁ NR II/10 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 14 grudnia 2010 roku  
w Zespołu Placówek Kultury w Żmigrodzie 

 
W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych ( lista obecności jako załącznik nr 1). 
        
Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród      Robert Lewandowski, 
z-ca Burmistrza Gminy    Dariusz Skiba 
Skarbnik Gminy Żmigród             Anna Dobrowolska 
Radca Prawny                                         Karolina Kaszuba  
Pracownicy urzędu, sołtysi oraz goście ( lista obecności jako załącznik nr 2 i 3). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 13 00. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył obrady wypowiadając słowa  

„OTWIERAM II SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE „  
Witając wszystkich radnych, sołtysów oraz gości.  
Przewodniczący rady skierował do obecnych na sesji pytanie w sprawie 
ewentualnego wniosku o zmianę porządku obrad.  
Radni nie wnieśli wniosku w sprawie zmiany porządku obrad. 
Przewodniczący rady odczytał porządek sesji 
1.Otwarcie sesji.( wnioski w sprawie ewentualnej zmiany porządku obrad). 
2.Przyjęcie porządku sesji .  
3.Wręczenie zaświadczenia o wyborze dla burmistrza. 
4.Złożenie ślubowania przez nowo wybranego burmistrza. 
5.Wybór sekretarza. 
6.Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie delegowania przedstawicieli do Zgromadzenia Stowarzyszenia Gmin 
i Powiatów Doliny Baryczy, 

2) w sprawie wyboru przedstawicieli Gminy Żmigród do Zgromadzenia Związku 
Gmin „BYCHOWO”, 

3) w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do uchwały Rady Miejskiej w Żmigrodzie Nr 
XX/127/08 z dnia 5 czerwca 2008 r. w sprawie uchwalenia wieloletniego 
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Żmigród na lata 
2008-2013 w Rozdziale 6 ust.3 pkt.4,5,6, 

4) w sprawie zmiany uchwały nr XI/72/91 z dnia 05 sierpnia 1991 r. z późn. 
zmianami w sprawie przekształcenia Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Żmigrodzie w zakład budżetowy, 

5) w sprawie uchwalenia Statutu samorządowego zakładu budżetowego o nazwie 
Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej w Żmigrodzie, 

6) w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/176/09 Rady Miejskiej w Żmigrodzie z dnia 
26 lutego 2009 r. zatwierdzającej „Plan Odnowy Miejscowości Borzęcin” 
należącej do gminy Żmigród, 

7) w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Gminy Żmigród, 
8) w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2010 rok.  

7.Informacje i sprawozdania. 
   Informację o stanie budżetu gminy -temat przedstawi burmistrz. 
8.Interpelacje i zapytania. 
9.Wolne wnioski. 
10.Przyjęcie protokołu nr I/10 
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11.Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
12.Zamknięcie sesji. 
a następnie poddał pod głosowanie.  
Porządek sesji został przyjęty jednogłośnie.  
Przed przystąpieniem do ceremonii złożenia ślubowania przez Pana Roberta 
Lewandowskiego Burmistrza Gminy, głos oddano Pani Julii Ninierza 
Przewodniczącemu Miejskiej Komisji Wyborczej w Żmigrodzie . 
Pani Julia Ninierza Przewodnicząca MKW w Żmigrodzie odczytała pismo 
gratulacyjne z tytułu wyboru Pana Roberta Lewandowskiego  na stanowisko 
Burmistrza Gminy Żmigród i wręczyła zaświadczenie. 
Następnie został odegrany Hymn Państwowy. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz odczytał treść roty ślubowania, którą 
Burmistrz powtarzał: 
„Obejmując urząd Burmistrza Gminy Żmigród, uroczyście ślubuję, że 
dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla 
dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy. Ślubuję, tak mi 
dopomóż Bóg”. 
Po złożeniu ślubowania przez Burmistrza Gminy Żmigród Roberta, Lewandowskiego, 
radni i goście złożyli gratulacje.  
Burmistrz Robert Lewandowski  
Podziękował wszystkim obecnym na sesji za życzenia i kwiaty. Powiedział , że wybór 
Jego osoby na burmistrza w I turze jest ogromnym zobowiązaniem i poczuciem 
odpowiedzialności za żmigrodzka  wspólnotę samorządową. Jako burmistrz 
zadeklarował przede wszystkim polityką zrównoważonego rozwoju , podejmowania 
obiektywnych decyzji , rozwiązywania problemów zarówno mieszkańców miasta i 
terenów wiejskich .Realizację ważnych inwestycji takich jak budowa kanalizacji , 
basen , szkoły, rewitalizacja miasta i rynku , modernizacja i budowa dróg  oraz 
chodników , dalsze inwestowanie w świetlice wiejskie i wiele innych inwestycji 
podnoszących komfort życia mieszkańców , a także zwiększające atrakcyjność 
naszej gminy .Jako reprezentant organu wykonawczego będzie pracował i czuwał 
nad właściwym funkcjonowaniem oraz dalszym podnoszeniem poziomu oświaty 
,służby zdrowia, pomocy społecznej , bezpieczeństwa publicznego , wszystkich usług 
komunalnych , a także zapewnieniem odpowiedniej oferty kulturalnej , turystycznej i 
sportowej , poprzez organizacje gminne i współpracę z innymi instytucjami na terenie 
gminy, powiatu i województwa .Burmistrz dodał, ze liczy na konstruktywną 
współpracę z radnymi , sołtysami , przedstawicielami różnych jednostek, wszystkimi 
ludźmi , którym nie obojętne są sprawy  naszego lokalnego samorządu .Dołoży 
wszelkich starań , aby zaufanie jaki został obdarzony zaprocentowało dobrymi 
decyzjami , które będą najlepszym podziękowaniem za wybór jego osoby na 
burmistrza, a państwa na radnych . 
Przewodniczący rady podziękował dla Pana burmistrza za expose, a następnie 
zwrócił się do radnych o podanie kandydatur na Sekretarza sesji. 
Radny Leszek Kraszewski zgłosił kandydaturę Radnej Marii Rybki. 
Radna Maria Rybka wyraziła zgodę dla pełnienia funkcji sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady przeprowadził głosowanie zgłoszonej kandydatury na 
sekretarza obrad.  
Radni 15 głosami „ za” wybrali Radą Marię Rybkę na sekretarza obrad. 
Przewodniczący rady stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wy-
noszącej 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji.  
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Następnie Przewodniczący rady przeszedł do kolejnego punktu porządku sesji 
Podjęcie uchwał. 
 

Projekt uchwały nr 1 w sprawie delegowania przedstawiciela do Zgromadzenia 
Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Doliny Baryczy. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję. Radni wszystkich komisji zaproponowali radnego Dariusza 
Gierusa na przedstawiciela do Zgromadzenia Stowarzyszenia Gmin i Powiatów 
Doliny Baryczy. 
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: 14 głosami "za" 
            1 głosem "wstrzymującym " 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr II/6/10 
Projekt uchwały nr 2 w sprawie wyboru przedstawicieli Gminy Żmigród do 
Zgromadzenia Związku Gmin „BYCHOWO” 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję. Radni wszystkich komisji zaproponowali radnego Jana 
Czyżowicza i radnego Jana Gmyza na przedstawicieli Gminy Żmigród do 
Zgromadzenia Związku Gmin „BYCHOWO”. 
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: 13 głosami "za" 
             2 głosami "wstrzymującym " 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr II/7/10 
Projekt uchwały nr 3 w sprawie zmiany załącznika Nr 1 do uchwały Rady 
Miejskiej w Żmigrodzie Nr XX/127/08 z dnia 5 czerwca 2008 r. w sprawie 
uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 
Gminy Żmigród na lata 2008-2013 w Rozdziale 6 ust.3 pkt.4,5,6, 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: 15 głosami "za" 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr II/8/10 
Projekt uchwały nr 4 w sprawie zmiany uchwały nr XI/72/91 z dnia 05 sierpnia 
1991 r. z późn. zmianami w sprawie przekształcenia Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Żmigrodzie w 
zakład budżetowy. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: 15 głosami "za" 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr II/9/10 
Projekt uchwały nr 5 w sprawie uchwalenia Statutu samorządowego zakładu 
budżetowego o nazwie Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej w Żmigrodzie. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: 15 głosami "za" 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr II/10/10 
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Projekt uchwały nr 6 w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/176/09 Rady Miejskiej 
w Żmigrodzie z dnia 26 lutego 2009 r. zatwierdzającej „Plan Odnowy 
Miejscowości Borzęcin” należącej do gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: 15 głosami "za" 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr II/11/10 
Projekt uchwały nr 7 w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję.  
Radny Henryk Bagiński postawił wniosek formalny w sprawie zwiększenia 
wynagrodzenia podstawowego do kwoty 6 tys.zł. 
Radni nie wnieśli innych uwag, wniosków i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie wniosek Radnego Henryka 
Bagińskiego w sprawie zwiększenia wynagrodzenia podstawowego do kwoty 6 
tys.zł. 
Wniosek otrzymał:   1  głos     „za” 
    12 głosów „przeciw” 
      2 głosy    „wstrzymujące”  
Przewodniczący rady poinformował, że wniosek Radnego Henryka Bagińskiego 
upadł.  
Radni nie wnieśli innych wniosków.  
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: 10 głosami  „za" 
                               5 głosami „wstrzymującymi „ 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr II/11/10 
Projekt uchwały nr 8 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2010 rok. 
Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony i 
skierowany na sesję .  
Radni nie wnieśli uwag i pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
Uchwałę podjęto: 14 głosami   "za" 
             1  głosem „ wstrzymującym” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr II/12/10 
Przewodniczący rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
informacji i sprawozdań. 
Informacja o stanie finansowym gminy  
Burmistrz poinformował, że Gmina ma płynność finansową. Nie ma żadnych 
zobowiązań wymagalnych. Budżet jest trudny i co roku będzie trudniejszy. Trudność 
wynika z tego,że niejednokrotnie czekamy na zwroty środków unijnych a szczególnie 
z inwestycji.  Inwestycje są wykonywane zgodnie z planem, z wyjątkiem rewitalizacji 
parku,gdzie na wynik realizacji wpływ mają warunki pogodowe. Inwestycja jest 
wieloletnia.  
Dochody zgodnie z planem na koniec roku wynoszą 43.444.000,-zł, dochody 
majątkowe 7.863.000,-zł, dochody bieżące 35.530.000,-zł .Wydatki budżetu gminy 
wynoszą 45.535.000,-zł , wydatki majątkowe ( na inwestycje )9.216.00,-zł , wydatki 
bieżące 36.319.000,-zł. Deficyt zgodnie z uchwała rady na rok 2010 wynosi 
2.091.000,-zł . Planowane przychody wynoszą 4.697.000,zł . na rozchody z tytułu 
spłat pożyczek, kredytów , wykupu obligacji  przeznacza się kwotę 2.606.000,-zł . 
Planowane do realizacji zadania majątkowe wynoszą 9.916.000,-zł. Dług na koniec 
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2010 roku wynosi 19.980.000,-zł  w procentach wynosi to 46.01 % w stosunku do 
dochodów na ustawowe 60%.Roczna spłata zadłużenia wynosi 15% dla naszej 
gminy na koniec roku jest to 8,25%. 
Informacja Burmistrza Gminy Żmigród za okres od 10.11.2010 r. do 14.12.10 r. 
Podjętych zostało 19 zarządzeń 

 w sprawie przedłożenia projektu budżetu gminy Żmigród na 2011 rok, 

 w sprawie przedłożenia projektu wieloletniej prognozy finansowej Gminy Żmigród 
na 2011 rok i lata następne, 

 dwa zarządzenia w sprawie zmian w budżecie Gminy Żmigród na 2010 rok, 

 cztery zarządzenia w sprawie przeniesienia wydatków między rozdziałami i 
paragrafami w budżecie Gminy Żmigród na 2010 r. 

 w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych 
Gminy Żmigród w 2011 roku, 

 w sprawie obniżenia ceny nieruchomości w drugim przetargu nieograniczonym na 
sprzedaż zabudowanej nieruchomości położonej w granicy działki nr 221/1 obrębu 
Korzeńsko o pow.0.08 ha w cenie136.500,-zł tj. o 58.500,-zł mniejszą w 
porównaniu do ceny w pierwszym przetargu, 

 w sprawie obniżenia ceny nieruchomości w drugim przetargu nieograniczonym na 
sprzedaż zabudowanej nieruchomości położonej w granicy działki nr 102/1 obrębu 
Korzeńsko o pow.0.3552 ha w cenie 290 tys.zł tj. o 79 tys.zł mniejszą w 
porównaniu do ceny w pierwszym przetargu, 

 w sprawie obniżenia ceny nieruchomości w drugim przetargu nieograniczonym na 
sprzedaż niezabudowanej nieruchomości położonej w granicy działki nr 182/2 
obrębu Borzęcin o pow.0.0648 ha w cenie 7.740,-zł tj. o 40% mniejszą w 
porównaniu do ceny w pierwszym przetargu, 

 w sprawie wyznaczenia Pani Julii Ninierza na lidera gminnego do wykonania prac 
związanych z przeprowadzeniem narodowego spisu powszechnego ludności i 
mieszkań w 2011 r. na terenie Gminy Żmigród, 

 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie bezprzetargowym na rzecz 
najemcy lokal mieszkalny położony w Żmigrodzie przy ul.PKWN wraz z oddaniem 
w użytkowanie wieczyste procentowego udziału w gruncie,  

 trzy zarządzenia w sprawie przeznaczenia do dzierżawy w trybie ustnego 
przetargu nieograniczonego Halę produkcyjno-usługową: 

 powierzchni 51,64 m2 położoną w Żmigrodzie przy ul. Wrocławskiej nr 52 

 powierzchni 225,96 m2 położoną w Żmigrodzie przy ul. Wrocławskiej nr 52 

 powierzchni 162,58 m2 położoną w Żmigrodzie przy ul. Wrocławskiej nr 52 

 w sprawie zmian w zarządzeniu 0151/165/10 z dnia 18 listopada 2010 r. 
dotyczących przeniesienia wydatków między rozdziałami i paragrafami w budżecie 
Gminy Żmigród na 2010 r. 

 w sprawie przedłożenia projektów uchwał Radzie Miejskiej w Żmigrodzie na sesję 
14 grudnia br. 

Ponadto Burmistrza zajmował się : 
Podpisanie aktu notarialnego  
Burmistrz w dniu 10 grudnia br. podpisał akt notarialny na sprzedaż pierwszej 
nieruchomości w strefie ekonomicznej . Działka została sprzedana za kwotę ponad 
700 tys.zł brutto .Inwestor złożył deklaracje i zapewnienie, że produkcja ruszy w 2011 
roku.   
Przewodniczący rady podziękowała dla Burmistrza za złożone informacje , 
następnie przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad Interpelacji i zapytań 
Radni nie wnieśli Interpelacji i zapytań. 
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Przewodniczący rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad Wolnych 
wniosków. 
Wiceprzewodnicząca rady Joanna Maria Kantor  złożyła podziękowania dla Pani 
Katarzyny Molędy lekarza stomatologa , która objęła  opieką stomatologiczną 
bywalców Pałacyku .  
Wiceprzewodnicząca rady złożyła podziękowanie dla Sióstr Zakonnych ze 
Zgromadzenia Sióstr Miłosierdzia Dom Zakonny Św. Wincentego A. Paulo w 
Żmigrodzie , za sprawowanie opieki nad pacjentami i za współpracę ze służbą 
zdrowia.  
Na zakończenie Wiceprzewodnicząca zwróciła się z prośbą, że jeżeli ktoś jest 
chętny, aby wesprzeć finansowa nasze Siostry Miłosierdzia to ona dysponuje nr 
konta . 
Wiceprzewodnicząca Maria Czesław Rybka zwróciła się do Starosty z prośbą o 
wyjaśnienie , w sprawie zasadności nasadzeń drzew wzdłuż dróg powiatowych , 
dodając, że wśród sołtysów wywołało to niezadowolenie oraz większości radnych. 
Radny Leszek Kraszewski w sprawie braku zimowego utrzymywania dróg 
wojewódzkich i chodników . Radny poinformował, że jako komisja przemysłu 
wystąpią do Starosty z zaproszeniem na posiedzenie w trakcie , którego wszyscy 
zainteresowani będą uczestniczyć w pomiarach dróg i chodników , jakie odcinki i do 
kogo należą jeżeli chodzi o odśnieżanie .Radny wspomniał o zamyśle zgłoszenia 
faktu braku utrzymania zimowego dróg i chodników  na policje , ale wycofał się z 
tego.  
Pan Robert Adach Starosta Powiatu Trzebnickiego  
Zimowe utrzymanie dróg 
Drogi powiatowe  w czasie zimy są utrzymywane w taki sposób ,że jest odśnieżana, 
posypywane są zakręty oraz wzniesienia o 30% nachylenia  
Drogi wojewódzkie są odśnieżane i posypywane na całej długości i są dobrze 
utrzymane . Na terenie powiatu jest ok.600 km dróg powiatowych. W wypadku 
problemów z drogą powiatową, Starosta poinformował, że można dzwonić do niego 
lub pisać  e-maile. Wszystkie samochody , które pracują przy odśnieżaniu mają 
zainstalowane dżipiesy  , które pozwalają kontrolować odśnieżanie. 
Umowa na utrzymanie dróg wojewódzkich , kończy się na wiosnę 2011 roku.  
Starosta zapewnił, że będą  ponownie ubiegać się o to zadanie.  
W sprawie utrzymania chodników Starosta powiedział , że jest problem. Chodniki , 
które przylegają do posesji  zgodnie z ustawą należą do właściciela posesji  inne 
przez zarządcę drogi .Kiedy pada śnieg  odśnieżane są drogi . Starosta 
poinformował, że planuje w przyszłym roku zakup sprzętu do odśnieżania 
chodników. 
Nasadzenia drzew przy drogach powiatowych. 
Jest to ogólnopolska akcja . 
Rolnicy twierdza, ze drzewa są sadzone na ich opolach ,ale jest odwrotnie to rolnicy 
pas drogowy  orając i włączając do swego pola. Starosta poinformował, że wszystko 
jest do sprawdzenia i można sprawdzić, czy drzewa są nasadzane na nieruchomości 
rolniczej, czy w pasie drogowym. Jeżeli otrzymamy  zgłoszenie, że posadzone 
drzewo zagraża bezpieczeństwu poruszających się drogą pojazdów to do tematu  
Starostwo i Zarząd Dróg podejdzie indywidualnie i zostanie to sprawdzone. W 
sytuacji, kiedy zostanie stwierdzone ,że posadzone drzewo zagraża, zostanie 
przesadzone. Na zakończenie tematu Starosta dodał ,że Rejon Kocich Gór  jest 
postrzegany jako płuca Wrocławia . 
Sołtys z Borek ,że powinna być akcja odkrzaczania i usuwania konarów a nie 
nasadzeń nowych drzew. 
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Przewodniczący rady poinformował Starostę ,że Rada jest za ekologią , ale 12 
radnych było przeciw nasadzania drzew przy drogach.  
Sołtys z Książęcej Wsi poinformowała, że ona jest za nasadzeniami drzew , 
ponieważ one chronią drogi przez nawiewaniem śniegu.   
Sołtys z Węglewa zwrócił się do Starosty o sprawie; 
-kto wydaje decyzję w sprawie ustawienia płotów ochronnych od śniegi , odcinek 
ulicy Sienkiewicza, gdzie nie ma zabudowań jest zawiewny przez śnieg z pól , 
- osoba prywatna przy chodniku w pasie drogi powiatowej  posadziła drzewa ,proszę 
sprawdzić czy posiada pozwolenie. 
Pan Robert Adach Starosta Powiatu Trzebnickiego poinformował, że w każdej 
sprawie najlepiej zwrócić się na piśmie. d 
Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad przyjęcia 
protokołu z poprzedniej sesji .  
Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 
Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie. 
Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad Informacji i 
komunikatów.  
Przewodniczący Rady poinformował i zło: 
1.Przewodniczacy rady poinformował ,że następna sesja odbędzie się 30 grudnia br. 
( czwartek) o godz.13 
2.Przewodniczący rady przypomniał,że do 2 stycznia 2011 roku Radni są 
zobowiązani ustawą do złożenia oświadczeń majątkowych. 
3. Przewodniczący rady podziękował Organizatorom Drugiego Przegląd Stołów 
Bożonarodzeniowych. 
4.Przewodniczący rady złożył wszystkim życzenia z okazji zbliżających się świat 
Bożego Narodzenia.    
Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 
wypowiadając słowa: 

ZAMYKAM II SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.1420. 
Protokołowała  
M. Schnitzer 

 
 Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Żmigrodzie 
 mgr inż. Jan Czyżowicz 

 
 
 
 

 

 

 

 
 
 
 
 

 


